
   
 

  

 
 

  

 Concept                                                             

Verslag Algemene Ledenvergadering               

Friese Darts Bond                                                   

14 mei 2024 te Irnsum                                            
 

Aanwezig bestuur: Jaap Drost (penningmeester); Nathalie van Marm (secretaris); Gerard 

Mijnheer (competitiezaken); Astrid Visser (jeugdzaken).  

 

Aanwezige Commissieleden: Paula Efdé (ledenadministratie), Raymond Hoomoedt 

(toernooizaken); Peter Hogeboom (kascommissie); Jolanda de Jong (kascommissie); Wilco 

Terpstra (jeugdcommissie)  

 

Aanwezige overige Leden: Thomas Stöpetie, Johannes v/d Meulen, Broer de Jong, Mitchell 

Danker, Henk de Jong, Marjan de Jong-van der Wal (wettelijk vertegenwoordiger van Fardau 

de Jong), Gelwin de Vries, Sietse Kingma, Wietse Plutschouw, Eddy Terpstra, Jitze 

Hooghiemstra, Gerrit Lemstra, Sjoerd Gjaltema, Jeroen Houweling, Wander van der Land. 

 

Afmeldingen: Geen 

 

1. Opening: Jaap Drost opent om 20:00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen 

welkom. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken: Er zijn geen ingekomen stukken en geen 

mededelingen.  

 

3. Vaststellen agenda: agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Vaststellen Verslag ALV van 9 mei 2023: Verslag wordt vastgelegd.  

 

5. A) Mutatie Bestuur: Vorig jaar heeft niemand zich kandidaat gesteld als voorzitter. 

Dit jaar hebben we twee officiële aanmeldingen gehad voor een bestuursfunctie, hier 

zijn gesprekken mee gevoerd. Een aanmelding hebben we afgewezen en één persoon 

willen wij voordragen als penningmeester namelijk; Johannes van der Meulen.  

 

Daarnaast willen wij Jaap Drost voordragen als voorzitter. Voor de stemming legt 

Jaap uit wat de bedoeling is. 

 

Eerste stemronde Jaap Drost voor de functie voorzitter; Jaap Drost is aangenomen met 

21 stemmen voor en 2 tegen. 



   
 

  

 
 

 

Tweede stemronde Johannes van der Meulen voor de functie penningmeester; 

Johannes is aangenomen met 18 stemmen voor, 4 onthouding en 1 ongeldige stem.  

 

Het bestuur feliciteert Johannes en Jaap met hun nieuwe functie binnen het bestuur 

van de FDB! 

 

B) Jaap verteld dat Raymond Hoomoedt stopt als toernooileider na dit seizoen. Jaap 

vraagt de ALV of iemand dit wil doen; hier komt geen antwoord op. Er heeft zich wel 

iemand gemeld, dit wordt nog verder behandeld. 

 

Raymond Hoomoedt wordt bedankt voor zijn inzet als toernooileider.  

 

6. Financiën:  

Financieel jaarverslag: zie bijlage. Jaap licht het financieel jaarverslag kort toe. De 

kascommissie bestond uit Jolanda de Jong en Peter Hogeboom; zij hebben het 

jaarverslag goed gekeurd. Er waren geen bijzonderheden en ze zijn tevreden. De ALV 

verleent decharge aan het bestuur voor het financieel jaarverslag.  

 

Jolanda haar termijn binnen de kascommissie zit erop, vanuit de ALV stelt Raymond 

Hoomoedt zich beschikbaar. De ALV stemt in met deze aanmelding. Zodoende is 

Raymond de komende 2 seizoenen lid van de kascommissie. 

  

Vaststellen contributie: de contributie wordt vastgesteld:  

- Senioren €40,- per seizoen;  

- NSL €20,- per seizoen; 

- Jeugdleden €15,- per seizoen. 

 

Vaststellen donateursbijdrage: De donateursbijdrage wordt ongewijzigd vastgesteld 

en blijft €5,- per seizoen 

 

7. Begroting 2024: zie bijlage; Jaap licht het kort toe. 

 

8. Bestuurlijk jaarverslag 2023-2024: zie bijlage 

 

9. Toernooizaken: Raymond Hoomoedt verteld dat 26 mei a.s. het Gesloten Fries plaats 

vindt en dat de ranking bij de heren nog wel spannend is. Verder geeft Raymond aan 

dat er meer promotie moet komen voor de toernooien om meer deelnemers te trekken. 

 

 

 



   
 

  

 
 

10. Competitiezaken: Gerard Mijnheer legt zijn idee voor aan de ALV voor een 

eventuele 5e divisie. Vanuit de ALV komen ook ideeën. Al met al is het nu nog niet 

mogelijk om een beslissing te nemen. Het bestuur krijgt van de ALV de opdracht om 

te vergaderen over een nieuwe opzet en indien nodig komt er een vervolg via een 

BALV. 

 

Raymond Hoomoedt vraagt zich af waarom bij de divisiekampioenschappen als 

slotwedstrijd een solo wordt gespeeld i.p.v. een teamgame? Gerard Mijnheer heeft het 

format toegepast van de afgelopen jaren.  

 

Paula Efdé geeft aan dat op de Landelijke divisiekampioenschappen: 4 singles, 2 

koppels en een teamagame wordt gespeeld.  

 

Jaap Drost Vraagt de ALV wat te doen voor het volgende seizoen? De ALV geeft aan 

om hetzelfde format als de Landelijke divisiekampioenschappen te hanteren. Dit gaat 

aankomend seizoen 2024/2025 direct gehanteerd worden. 

 

Gelwin de Vries stelt voor de bekerwedstrijden naar voren te halen in het seizoen 

zodat er meer teams vrij zijn aan het begin van seizoen i.p.v. aan het eind van seizoen. 

Gerard Mijnheer gaat onderzoeken of dit een mogelijkheid is.  

 

De inschrijving voor het seizoen 2024/2025 start op 27 mei en loopt tot 7 juli.  

De eerste competitiewedstrijd zal zijn op 3 september. 

 

11. Jeugdzaken: Astrid Visser vertelt wat over de jeugdspelers, in totaal zijn er 9 

spelers/speelsters bij de ranking aanwezig. Vanuit de NDB zijn ze bezig met de JDC; 

hier gaan Astrid Visser en Wilco Terpstra mee aan de slag. Het is dan wel van belang 

meer vrijwilligers te hebben die willen helpen bij de jeugd.  

  

12. Website en Communicatie: Jaap Drost vertelt dat de functie PR & Communicatie al 

enige tijd open staat, en dat het bestuur deze functie zo goed mogelijk probeert in te 

vullen. Er wordt vanuit de ALV een compliment gemaakt over de ranking standen die 

nu via teambeheer gaan. Mitchell Danker stelt zich vanuit de ALV beschikbaar voor 

de functie PR & Communicatie. Er wordt een gesprek gepland met Mitchell. 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

  

 
 

13. Rondvraag en sluiting:  

Jaap Drost vraagt Paula Efdé of zij nog de ledenadministratie blijft doen? Paula geeft 

aan dat zij dit nog steeds voor haar rekening wil nemen. 

 

Raymond Hoomoedt vraagt of de 170 certificaten van seizoen 2021/2022 zijn 

doorgegeven aan de NDB. Paula Efdé gaat dit nakijken.  

 

Om 22:00 uur sluit Jaap Drost de vergadering met een dankwoord aan de aanwezigen 

en wenst iedereen een veilige terugreis.   

 


